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دیدار دوستانه منتخب ملی پوشان و سرخابی ها به یاد سردار سلیمانی

علی پروین: حاج قاسم مرد مردان بود

ســابق  بازیکنــان  از  جمعــی  و  ایــران  ملی پوشــان  منتخــب  تیم هــای 
اســتقلال و پرســپولیس، چهارشــنبه گذشــته دیــدار دوســتانه ای را برای 
گرامیداشــت یــاد و خاطــره شــهید ســردار حاج قاســم ســلیمانی برگزار 
کردنــد. در ایــن دیدار کــه در ورزشــگاه آزادی تهران برگزار شــد، نفراتی 
چــون پرویز برومند، بهروز رهبری فرد، ســیروس دین محمدی، علیرضا 
نیکبخت واحــدی، رســول خطیبی، ســبو شــهبازیان، اســماعیل حلالی، 
محمدرضــا مهــدوی، جــواد زرینچــه و رضــا عنایتــی در تیــم منتخــب 
ملی پوشــان حضــور داشــتند و بازیکنانــی چــون ســید هادی طباطبایی، 
ابراهیم شــکوری، رضا جباری، ســید علی موســوی، بهنام ابوالقاسم پور، 
هاشــم  خان  محمــدی،  حســن  آقاجانیــان،  مــارکار  اکبرپــور،  علیرضــا 
بیگ زاده، سامســون پطروســیان، ادمونــد بزیک و محمد نــوازی هم در 
تیــم منتخب ســرخابی ها بــه میدان رفتند کــه این مســابقه در نهایت با 
برتری 8-5 تیم منتخب ملی پوشــان تمام شــد. مهدی امیرآبادی تنها 
بازیکنــی بــود کــه برای هــر دو تیم بازی کــرد. ضمن اینکــه قضاوت این 
دیــدار بر عهــده داور ســابق فوتبال کشــورمان ســعید مظفــری زاده بود. 
گفتنی است قبل از شروع مسابقه، بزرگان فوتبال و اعضای دو تیم تمبر 
یادبود ســردار شــهید حاج قاســم ســلیمانی را امضا کردند. همچنین از 
اعضای شــورای شــهر تهــران، چهره هایی چون مهدی چمــران، حبیب 
کاشــانی و محمــد آخونــدی در ورزشــگاه آزادی حضور داشــتند. در این 
مســابقه به مناسبت فرا رسیدن ســال جدید میلادی از 7 بازیکن ارمنی 

ســابق فوتبال کشــورمان یعنی مارکار آقاجانیان، فرد ملکیان، سامسون 
پطروســیان، ادموند بزیک، سروژ ابراهیمی و سبو شهبازیان تقدیر شد و 
بازیکنان هم با امضای پیراهنی منقش به ســردار ســلیمانی و همچنین 
قرار دادن شــاخه گل مقابل جایگاهی که برای آن شهید والامقام تعبیه 
شده بود، به روح وی ادای احترام کردند. بین دو نیمه و در زمان عکس 
یــادگاری گرفتــن بازیکنان دو تیم، مهدی چمران پیراهن شــماره هفت 
تیم منتخب ســرخابی را به علی پرویــن تقدیم کرد. فضای کری خوانی 
بین بازیکنان دو تیم بســیار داغ بود و البته شــوخی های خداداد عزیزی 
از روی نیمکت بارها ســبب خنده علی پروین شد. پروین در حاشیه این 
دیــدار گفــت: »خیلی خوشــحالم کــه به ورزشــگاه آزادی آمــدم و چمن 
آن را دیــدم. بچه هــا هماهنگ کــرده بودند که این بازی را به یاد ســردار 
ســلیمانی برگزار کنند. خــدا او را رحمت کند، به نظرم ورزشــکار واقعی 
شــهید ســلیمانی بود. او مرد مردان ما بود. مجدداً به خانواده او و تمام 
مــردم ایران تســلیت می گویــم.« او درباره اینکه حضورش در ورزشــگاه 
آزادی برای مردم خاطره انگیز است، یادآور شد: »همه کارهای  ما برای 
مردم نوستالژی است. چندین سال است روی چمن ورزشگاه راه نرفته 
بودم. شما می گویید دل تان تنگ نشده، دلم تنگ شده ولی زمانه است 

و نمی شود پیری را کاری کرد.«

افشاگری از قراردادهای خارجی
قاضی زاده هاشمی: متن قرارداد ویلموتس واقعی نبود

احسان قاضی زاده، عضو کمیسیون تلفیق مجلس دیروز در برنامه »ورزش و 
مردم« در خصوص مسائل مختلف صحبت کرد اما صحبت های پراهمیت 
او در خصوص قرارداد مارک ویلموتس و غرامت سنگین 6 میلیون یورویی 
ســرمربی ســابق تیــم ملی فوتبــال از فدراســیون فوتبــال بود. پرونــده ای که 
هم اکنــون در دادگاه بین المللــی ورزش CAS در حــال بررســی اســت. او در 
ایــن خصوص اظهار داشــت: »اواخر مجلس گذشــته قــرارداد ویلموتس را 
روشــنگری کردیم، متن قرارداد ویلموتس واقعی نبود. همان زمان قرارداد 
گابریــل کالدرون، ســرمربی ســابق پرســپولیس هــم مطرح بــود و حتی من 
قــرارداد کارلــوس کــی روش را هم بررســی کردم که نشــان مــی داد عواملی 
غیرورزشــی و غیرحقوقی به قــرارداد او ورود کرده اند. الان بخش بین الملل 
ورزش چه کسی است؟ حتی در فدراسیون ها هم نمی توانید افراد مشخص 
و عالی بگویید که مذاکره کننده باشــند. عکس یــادگاری می گیرند اما با اینها 
کار ورزش بــه مــدار خود برنمی گردد. ما در بخــش بین الملل ضعف داریم 
و در این چند ســال آســیب دیده ایم. نمی توان با یک وکیل گرفتن و دوســت 

پیدا کردن کار را جلو برد.«

برانکو 2 سال قبل از آماتور شدن فوتبال ایران خبر داد

پیش بینی پروفسور به حقیقت پیوست
فروردیــن ســال 98 برانکــو ایوانکوویــچ ســرمربی 
اســبق تیم ملی و پرســپولیس گفــت: »پیش بینی 
مــن ایــن اســت که بــا ادامه وضــع فعلــی فوتبال 
ایران آماتور می شــود. بســیاری از باشــگاه ها توان 
پرداخت ندارند و این موضوع حالا حتی استقلال 
و پرســپولیس را هــم تهدید می کنــد. چون میزان 
مخارج بالاتر از درآمدی اســت که این دو باشــگاه 
در حال حاضر از طریق قرارداد اپراتوری به دست 

می آورنــد. اگر شــرایط فعلــی تغییر نکنــد، این تفــاوت بین درآمــد و مخارج 
باعــث می شــود اثر منفی وحشــتناکی در فوتبال ایران اتفــاق بیفتد. چیزی که 
مــن می بینم این اســت که مدیران فوتبال ایران بیشــتر درگیر رتق و فتق امور 
مالی هستند تا اینکه ذهنشان را درگیر رسیدگی به امور پایه های فوتبال کنند و 
حق هم دارند. اما این موضوع به فوتبال لطمه می زند.« حالا بعد از گذشت 
دو ســال و با اعلام آرای AFC و حذف پرســپولیس، استقلال و گل گهر از لیگ 
قهرمانــان آســیا می توان متوجه شــد که چــرا برانکو در آن مقطع بــا ناامیدی 
نسبت به آینده فوتبال ایران اظهار نظر کرد و حالا حتی بزرگترین باشگاه های 

فوتبال ایران حق حضور در رقابت های بین المللی را ندارند.
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بــرای  پرتلاطــم  هفته هــای  ورزشــی/  گــروه 
فوتبــال ایــران و 2 تیــم پرهــوادار پایتخــت و 
همچنیــن ســیرجانی ها پایانــی تلخ داشــت 
و ســرانجام پــس از وعــده وعیدهــای بســیار 
فوتبــال،  فدراســیون  مســئولان  ســوی  از 
از  اســتقلال  و  پرســپولیس  باشــگاه های 
حضــور در لیگ قهرمانان 2022 آســیا حذف 
شــدند. چنــدی پیش بــود که AFC با ارســال 
نامــه ای بلنــد بــالا و چندصــد صفحــه ای به 
فدراســیون فوتبــال ایــران از ابهامــات زیــاد 
پرونــده ســرخابی های پایتخــت و همچنیــن 
دریافــت  مســیر  در  ســیرجان  گل گهــر  تیــم 
 مجــوز حرفه ای ســازی خبــر داد و در ادامــه
5 روز مهلت برای دفاع در نظر گرفت. گرچه 
نمی خواســتند  تیــم  دو  میلیونــی  هــواداران 
بــاور کننــد امــا در واقع مشــکلات و ایــرادات 
آنقــدر بــزرگ و کهنــه بــود که مشــخص بود 
کشــورمان  نماینــدگان  حــذف  منتظــر  بایــد 
باشــیم. مســائل مالیاتی، مالکیت مشــترک 
و بدهی هــای داخلــی و خارجــی مهمتریــن 
موانــع بودند. پــس از این اتفــاق تلاش هایی 
صــورت گرفــت و وزیــر ورزش و جوانــان بــه 
موضــوع ورود کرد. حمید ســجادی هر کاری 
را که می شــد در مدت زمــان کوتاه انجام داد 
در پیش گرفت و حتی مالکیت 2 باشــگاه نیز 
قرار شــد به وزارتخانه های دیگر ســپرده شود 
امــا هیچ کدام برای حل مشــکل ســرخابی ها 
کافی نبــود و ســرانجام کنفدراســیون فوتبال 
آســیا زیــر بــار دفاعیات نرفــت و دیــروز خبر 
رسمی حذف پرسپولیس، استقلال و گل گهر 
شــد.  اعــلام  قهرمانــان  لیــگ  از  ســیرجان 
ای اف ســی اعلام کرد که خبر رد درخواســت 
بــرای مجــوز حرفه ای به این 3 باشــگاه ابلاغ 
شــده اســت. بر این اســاس تیم هــای فولاد و 
ســپاهان به صــورت مســتقیم راهــی مرحله 
گروهــی لیــگ قهرمانان آســیا خواهند شــد. 
فایــل  در  آســیا  فوتبــال  کنفدراســیون  البتــه 
پیوســت جداگانه اعلام کرده کــه این پرونده 
 AFC به دبیرخانه کمیته انضباطی و اخلاقی
ارسال می شود تا تحقیقات بیشتر و اقدامات 

لازم )در صورت نیاز( صورت بگیرد.
ë دلایل و مقصران رد مجوز سرخابی ها

بررســی دلایل حــذف ســرخابی ها از لیگ 
قهرمانــان آســیا نشــان می دهــد، اصلی ترین 
مشــکل این دو باشــگاه که باعث صادر نشدن 
مجــوز حرفــه ای آنها شــد، مالکیت مشــترک 
بوده اســت که البتــه در هفته های اخیر وزارت 

ورزش اداره باشــگاه پرســپولیس را بــه وزارت 
دارایــی و اســتقلال را بــه وزارت صمت واگذر 
کرد اما این اقدام که باید توسط وزارت ورزش 
صــورت  می شــد،  انجــام  پیشــین  دولــت  در 
نگرفت تا دیگر دیر شده باشد و AFC متقاعد 
نشــود و این مشکل را حل نشــده قلمداد کند. 
عــلاوه بــر ایــن یکــی دیگــر از مشــکلات ایــن 
2 باشــگاه زیرســاختی اســت کــه به ورزشــگاه 
آزادی مربوط می شــود و شــامل نداشــتن تیر 
دروازه ذخیــره، اســتاندارد نبــودن ورودی ها و 
خروجی هــا در صورت بــروز حادثه، نداشــتن 
۱۱ دوش در رختکــن تیم هــا )درحال حاضر ۴ 
دوش فعال وجود دارد( و همینطور استاندارد 
نبودن ســرویس های بهداشــتی است. از دیگر 
مشــکلات 2 تیم بحث پرداخت مطالبات بود 
که پرســپولیس در این موضــوع به دلیل عدم 
پرداخت مطالبات گابریــل کالدرون در موعد 
مقــرر ۱0 شــهریور ماه  به مشــکل برخــورد که 
البتــه آبی هــا ایــن مشــکل را نداشــتند و تمام 
مشــکل ایــن باشــگاه بــه مالکیــت مشــترک و 
ایــرادات ورزشــگاه آزادی  بــر می گشــت. امــا 
مهــدی تاج به عنــوان تنها عضو ایرانی و مؤثر 
در کنفدراســیون فوتبال آســیا بــه عنوان نایب 
ایــن مــدت می توانســت حداقــل  رئیــس در 
تلاشــی را جهت حل مشکلات انجام دهد اما 
یا تلاشــی صورت نگرفت یا اگر هم شــد کافی 
و مؤثــر نبود؛ مثل همیشــه... بدیهی اســت که 
ایــن مشــکلات بــرای امــروز و دیــروز و همین 
چنــد ماه گذشــته نبــود و باید خیلــی زودتر به 
آنها رســیدگی می شــد. برخی از این مشکلات 
محصولاتی بودند که بذر آن  چند ســال پیش 
کاشــته شــد. وزیــر پیشــین ورزش و جوانــان، 
مدیران عامل پیشین سرخابی های پایتخت و 
دیگر مدیرانی که نقشی پررنگ در این ناکامی 

دارند، باید پاسخگو باشند.
ë  مشــکلاتی کــه فوتبــال در زمان ســلطانی فر

دچار آن شد
ســید حجــت کریمــی، عضــو هیــأت مدیــره 
باشــگاه اســتقلال در واکنــش به حذف اســتقلال 
دوران  »در  کــرد:  اظهــار  آســیا  از  پرســپولیس  و 
ایــران،  ورزش  در  ســلطانی فر  آقــای  مدیریتــی 
فوتبال ما دچار مشــکلات زیادی شد و در نهایت 
ما شاهد این اتفاق هستیم. آقای سجادی در این 
مدت خواســت تمام تلاش خود را برای رفع این 
مشــکل انجام دهد اما وقتی زیرساخت ها خراب 
باشــد، نمی توان کار خاصی انجام داد. الان کلی 
 هــوادار بــرای چنیــن مســأله ای بســیار غمگیــن

حذف سرخابی ها از آسیا؛ خبری که نمی خواستیم باور کنیم

جمعه سیاه فوتبال ایران

ش
ــر

بــ

محمدرضــا خلعتبــری بازیکــن ســپاهان در مــورد 
اینکــه بــا حــذف اســتقلال و پرســپولیس، ســپاهان 
ســهمیه مســتقیم حضــور در مرحلــه گروهی لیگ 
قهرمانان آســیا را به دســت آورد، گفــت: »در مورد 
اســتقلال و پرســپولیس مــن نمی توانــم صحبــت 
کنــم اما به هر حال شــرایط طوری شــد که ســهمیه 
آســیا  در  بتوانیــم  ان شــاءالله  گرفتیــم.  مســتقیم 
تیمــی  باشــیم.  ایــران  بــرای  شایســته ای  نماینــده 
کــه داریــم حرف های زیــادی بــرای گفتــن دارد. ما 

صــد درصــد آماده حضــور در لیگ قهرمانان آســیا 
هســتیم. تیمــی بــا تجربــه و بازیکنان خیلــی خوبی 
داریــم. حتی بازیکنــان جوان ما هم ســابقه حضور 
در آســیا را دارند. بســیاری از بازیکنان ما ملی پوش 
بودنــد. محــرم نویدکیــا هم ســابقه بــازی در فینال 
لیگ قهرمانان را دارد. در کل شــرایط تیم ما خیلی 
خوب اســت و امیــدوارم بتوانیم نتایــج قابل قبولی 
بگیریم تا باعث شــادی و سرافرازی هواداران مان و 

اهالی فوتبال کشور شویم.«

خلعتبری: سپاهان حرف های زیادی در آسیا دارد

 هســتند.« وی گفــت:» اگــر قــرار باشــد همــه 
مشــکلات برطــرف شــود، بایــد زمــان زیادی 
صــرف شــود. مــا اول بایــد مشــکلات قبلی را 
حــل کنیم. ســردار آجورلــو واقعــاً دارد تلاش 
می کند و هر روز هم جلســه برگزار می شــود و 
با وزارتخانــه هــم دارد هماهنگی های لازم را 
انجــام می دهــد تــا بتوانیم مشــکلات را برای 

یک سال آینده حل کنیم.«
ë خبر مهم؛ مجوز ملی فوتبال ایران

در  ســال ها  از  پــس  فوتبــال  فدراســیون 
تــلاش اســت که یک طــرح مهــم را عملیاتی 
کنــد. بنــا بر ایــن طرح اگــر تیمــی نتواند چک 
لیســت های لازم برای حضــور در رقابت های 
لیــگ برتــر را تیــک بزند حــق شــرکت دراین 
رقابت را نخواهد داشت. به نظر می رسد این 
چک لیســت ها شامل مســائلی مثل امکانات 
ســخت افزاری )زمین و استادیوم( و همچنین 
مســائل مالی )صفر بودن حســاب و نداشتن 

شکایت یا تضامین بانکی لازم( باشد.
ë  در پرســپولیس  و  اســتقلال  حــذف  بازتــاب 

رسانه های خارجی
پــس از این اتفاق رســانه های دنیا نســبت 
بــه حذف 3 نماینده ایــران در لیگ قهرمانان 
آســیا واکنش نشــان دادند و رســانه فرانسوی 
نماینــده   3 حــذف  خبــر   africafootunited

ایرانی را کار کردند. 
حــذف از  نیــز   politic یونانــی   ســایت 

3 نماینــده ایــران از لیــگ قهرمانان آســیا به 
دلیــل عــدم ثبــت مجــوز حرفــه ای نوشــت. 
اســتقلال،  حــذف  خبــر  نیــز   24 فرانــس 
پرســپولیس و گل گهر را نیز کار کرد و از غیبت 
3 تیم ایرانی در لیگ قهرمانان آســیای ســال 
2022 صحبــت کــرد. رویتــرز نیــز از رســیدن 
فــولاد بــه طــور مســتقیم بــه لیــگ قهرمانان 
کشــورمان  نماینــده   3 حــذف  از  پــس   آســیا 

نوشت.

ë  غایبــان بزرگ لیگ قهرمانان آســیا از ژاپن و
چین

طبق گزارش ســایت کنفدراســیون فوتبال 
آســیا، 50 تیم از کشــور ژاپن نتوانســتند مجوز 
از  کــه  برســانند  ثبــت  بــه  را  خــود  حرفــه ای 
مهمتریــن آنهــا می تــوان بــه باشــگاه ویســل 
کوبــه، کاشــیما آنتلــرز، یوکوهومــا مارینــوس، 
کــرد.  اشــاره  اوراواردز  و  گرامپــوس  ناگویــا 
تمامــی باشــگاه های چیــن نیز طبــق گزارش 
کنفدراســیون فوتبــال آســیا نتوانســتند مجوز 
لازم را دریافــت کننــد و ایــن تیــم نماینده ای 
در حــال حاضــر در این رقابت نــدارد. امارات 
نیز نتوانســت مجوز حضور الجزیره )قهرمان 
فصل گذشته لیگ امارات( را کسب کند. همه 
نماینده های اســترالیا، عربستان، قطر و عراق 
در این رقابت حضور خواهند داشــت. در کره 
جنوبی نیز از ۱8 تیم، ۱5 تیم توانســتند مجوز 

لازم را دریافت کند.

محمــد ربیعی )ســرمربی مــس(: من از حذف اســتقلال و 
پرســپولیس از آســیا ناراحت شــدم. حق ایــن دو تیم بود 
کــه در مســابقات شــرکت کننــد ولــی امیدوارم مشــکلات 
هــر دو تیم واقعاً حل شــود. چون تیم هــای ما معمولًا در 
این مســابقات زحمات بسیار زیادی می کشند و امیدوارم 
در آینــده مجوزهای لازم به دســت آید تا شــاهد اتفاقات 

مشابه دیگری نباشیم.
رســول خطیبی )سرمربی آلومینیوم(:  این یک خبر خیلی 
بــد بــرای فوتبال ما بــود و فرقی هــم نمی کند چــه تیمی 
باشــد. حــدود ۱0، ۱2 ســال پیــش و زمانــی که مــن کم کم 
فوتبــال را کنــار می گذاشــتم آن صحبت هــا می شــد کــه 
بــه اماراتی هــا و قطری ها ایــراد گرفتند اما اکنــون فوتبال 
آنهــا خیلــی از نظــر ســاختاری و باشــگاهی از مــا بالاتــر 
شــده اســت و از نظــر فنــی در بحث باشــگاهی هــم بهتر 
شــده اند. متأســفانه ما فقط نتایج را می بینیــم و مدیران 
مــا فقط مدیریــت هزینه می کنند تا یــک نتیجه قهرمانی 
و محبوبیتــی به دســت بیاورنــد. فقط دنبال این مســائل 
هســتیم و دنبــال ســاختار نیســتیم.7، 8 تیم مــا در لیگ 

برتر نه زمین بازی و نه زمین تمرین دارند. فکر نمی کنم 
مســئولان استان ها و مســئولان ورزش و مدیران بالانشین 
بــه فکــر ســاختار فوتبــال باشــند. قطعــاً این مشــکلات با 
سیاســت بازی و رفاقــت دیگــر حل نمی شــود. بایــد کار را 
درست انجام بدهیم و ساختار ورزش کشورمان را درست 

کنیم تا این مشکلات به وجود نیاید.
جــواد منافی )پیشکســوت پرســپولیس(: این اتفــاق برای 
هــر  اســت.  فاجعــه  یــک  مــا  فوتبــال 
بازیکنی دوســت دارد با کســب سهمیه 
لیــگ  برتــر، در  لیــگ  یــا قهرمانــی در 
قهرمانــان آســیا بــازی کنــد و بــا نشــان 
بــه  رقابت هــا  ایــن  در  خــودش  دادن 
سطح بالاتری از فوتبال برسد. استقلال 
و پرسپولیس سال های قبل هم مشکلاتی داشتند اما باید 
دیــد چه اتفاقی افتاد کــه AFC تا این اندازه روی تیم های 
البتــه قطعــاً دســت اندرکاران  کشــورمان حســاس شــد. 
فوتبــال خودمــان در این زمینــه مقصر بودنــد. هرچند از 
این اتفــاق لطمه زیادی می خوریم امــا باید جایی چنین 

اتفاقی می افتاد تا تکلیف بدهی ها و خیلی مســائل در دو 
باشــگاه مشــخص شــود. فوتبال ایران با حذف اســتقلال، 
پرســپولیس و گل گهــر لطمــه می خــورد و ایــن موضــوع 
خوشــایند نیست. شک نکنید با حذف سرخابی ها از لیگ 

قهرمانان، کیفیت لیگ برتر خودمان هم پایین می آید. 
محمــود کلهر ) پیشکســوت اســتقلال و پرســپولیس(: این 
دل  شکســتن  باعــث  هرچنــد  اتفــاق 
هواداران بســیاری می شــود اما می تواند 
بــه فوتبــال مــا خیلی کمــک کند. بــا این 
شــرایطی کــه داریــم و می دیدیــم تیم ها 
بــا چــه مشــکلاتی در مســابقات حاضــر 
می شــدند، به این تورنمنــت نرویم بهتر 
اســت. بایــد زیر ســاخت ها، مســائل مالــی و... را درســت 
کنیــم تــا بحــث مجــوز حرفــه ای کــه سال هاســت تبدیل 
بــه یک معضل شــده، درســت شــود. تمــام کارشناســان 
و  زیرســاخت ها  بیاییــد  گفتنــد  بارهــا  پیشکســوتان  و 
چهارچوب ها را درست کنید تا از این وضعیت نجات پیدا 
کنیم اما هیچ گوش شنوایی وجود نداشت. حاصلش این 

شــد که تیم های بزرگ ما به راحتی از لیگ قهرمانان کنار 
گذاشــته شــدند. این اتفاق حاصل کار مدیران بی کیفیتی 
اســت کــه در گذشــته و الان در بدنــه فدراســیون فوتبــال 
حضــور دارنــد. در آینــده هــم قطعــاً همین مشــکلات را 

خواهیم داشت. 
حامد کاویانپور )پیشکســوت پرسپولیس(: حذف استقلال 
و پرســپولیس نــه تنهــا ظلم بــه فوتبال 
آســیا  فوتبــال  بــه  ظلــم  بلکــه  ایــران، 
پرطرفــداران  از  تیــم   2 ایــن  اســت. 
تیم هــای آســیا هســتند که حضورشــان 
موجــب رونــق   ایــن رقابت ها می شــد. 
متأســفانه خبــر خوبــی نبود و بــه نظرم 
مســئولان ســابق وزارت ورزش و فدراســیون فوتبــال باید 
در این زمینه دقت بیشــتری می کردند و به نظر می رســد 
کــه ایــن موضــوع را جــدی نگرفتــه بودنــد. با وجــود این 
امیــدوارم روزنــه ای برای حل مشــکل دو تیم اســتقلال و 
 پرســپولیس بــرای حضور در لیــگ قهرمانان آســیا وجود 

داشته باشد.

آســیا،  قهرمانــان  لیــگ  از  پرســپولیس  و  اســتقلال  حــذف 
موضوعی بود که به ســوژه اصلی دیروز فوتبــال ایران تبدیل 
شــد و بــرای همیــن و در حالــی کــه مربیــان لیگ برتــری در 

کنفرانس خبری پیش از بازی های هفته چهاردهم حضور پیدا 
کرده بودند، بخشی از صحبت های خود را به این اتفاق مهم 
اختصاص دادند. البته فرهاد مجیدی، ســرمربی استقلال در 

خصوص حذف اســتقلال و پرسپولیس از آســیا حرفی نزد و 
گفت: »از شما خواهش  می کنم که تا فردا )امروز( بعد از بازی 
در این مورد حرفی نزنم. چون تیم ما بازی دارد و بعد از پایان 

مســابقه در کنفرانس در این مورد صحبــت  می کنم.« با این 
حال، تعدادی دیگر از مربیان و پیشکسوتان فوتبال ایران هم  

به اظهارنظر در این باره پرداختند.

ناراحتی مربیان و پیشکسوتان از حذف سرخابی ها

دراگان اســکوچیچ، ســرمربی تیم ملــی فوتبال با اشــاره به حل و 
فصل کردن مشــکلات با مهدی طارمی به ایســنا گفت: »طارمی 
برای تیم ما بازیکن مهمی است و باید اعلام کنم که خوشبختانه 
از راه تعامل و صحبت توانستیم با در نظر گرفتن منافع تیم ملی 
موضــوع را حــل  و فصــل کنیم.« او در پاســخ به این ســؤال که آیا 
تدارکی برای جشــن صعود به جام جهانی دیده  شده، افزود:  »از 
ایــن موضوع آگاهیم کــه از دید مردم کار صعود بــه جام جهانی 
یکســره شــده و همه انتظــاری بحق دارنــد تا بــرای موفقیت های 

کسب شده جشن بگیریم و شادی کنیم.
 ایــن موضــوع را هــم فرامــوش نکرده ایم کــه در شــرایطی تقریباً 
غیرممکــن توانســتیم ورق را برگردانیــم و همــه چیز را به مســیر 
درســت برگردانیم. به تیمم افتخار می کنم که در طول این مدت 
چنین ثباتی به نمایش گذاشــت. منکر این حقیقت نیستیم که با 
هدف مان فاصله ای بســیار انــدک داریم، اما در بازی های کلیدی 
پیــش  روی تیــم ملی، اجــازه نخواهیم داد به خاطــر نتایج خوب 
گذشته دچار غرور کاذب شویم، شخصاً هیچ گونه سهل انگاری ای 
را برنمی تابم. از بازیکنانم می خواهم با مسئولیت پذیری، جدیت 
و تمرکز حداکثری برای این مسابقات مهیا شوند چراکه هنوز یک 

قدم تا هدف مان باقی مانده است.« او ادامه داد:  »علاوه بر این، 
بایــد اهدافی بزرگتــر از صعود به جام جهانی بــرای خود متصور 
شــویم، منظورم این اســت که باید خودمان را آمــاده رویارویی  با 
هر آنچه در مســیرمان پیش آمد بکنیم. سلامت، آمادگی و بازی 
کردن مداوم بازیکنان در باشگاه هایشــان همواره دغدغه ام بوده 
اســت چرا که این مســائل بســیار حائز اهمیت اســت. اما با توجه 
بــه شــخصیت تیمــی و قابلیت هایی کــه تیم مــا دارد، جای هیچ 

نگرانی نیست. از صمیم قلب به تک تک نفراتم اعتماد دارم.«

اوایــل دی مــاه بــود کــه نامــه شــکایت کریســتین 
اوســاگونا، بازیکن ســابق پرســپولیس از سوی فیفا 
به فدراســیون فوتبال ارســال و اطلاع داده شــد به 
دلیل بدهی 9۶ هزار دلاری باشــگاه پرسپولیس به 
این بازیکن پنجره این باشــگاه بســته شــده است. 
بر اســاس رأی فیفــا، پرســپولیس بایــد 9۶ هــزار و 
72 دلار را بــه عــلاوه 5 درصــد ســود ســالانه که از 
نهــم دســامبر 2020 مطابــق بــا ۱9 آذر مــاه ۱399 
محاســبه می شــود، به ایــن بازیکــن پرداخت کند. 
صادق درودگر، عضو هیأت رئیســه ســازمان لیگ 
در خصــوص اینکــه گفتــه می شــود ایــن ســازمان 
را  اوســاگونا  بــه  سرخپوشــان  بدهــی  اســت  قــرار 
پرداخت کند به »برنامه ورزشگاه« گفت: »کارگزار 
اسپانســری باشگاه پرســپولیس ۴2 میلیارد تومان 
بــه مــا پرداخت کــرده کــه 33 میلیــارد تومان آن 
بابــت ۱۱ دیــداری اســت کــه ایــن تیــم تبلیغــات 
محیطــی را اجــرا خواهد کــرد. با این حســاب ما 9 
میلیــارد تومان به پرســپولیس بدهکار می شــویم 

کــه حــدود 3 میلیــارد تومــان از ایــن مبلــغ بابت 
مطالبات اوســاگونا از ســوی ســازمان لیــگ به این 
بازیکن پرداخت خواهد شد.« کریستین اوساگونا، 
مهاجــم نیجریــه ای کــه ســابقه بــازی در تیم های 
ام صــلال قطــر، ذوب آهــن اصفهــان و تیــم ملــی 
کشــورش را داشــت، در دی مــاه ۱398 و در نقــل 
و انتقالات زمســتانی به پرســپولیس پیوســت و در 

پایان همان فصل از جمع سرخپوشان جدا شد.

اسکوچیچ: طارمی توقعاتم را برآورده کند

هیچ سهل انگاری را برنمی تابم
درودگر درباره طلب پرسپولیس توضیح داد

مطالبات اوساگونا از سوی سازمان لیگ پرداخت می شود


